
عضویت در کمیسیون برنامه، بودجه و محاسبات 
با ورود نمایندگان به مجلس مهمترین بحث پس از تصویب اعتبار نامه ها حضور در 
کمیسیون های تخصصی و عضویت در مهمترین کمیسیون ها است. بیشترین متقاضی 
عضویت در کمیسیون ها به ترتیب متوجه کمیسیون های برنامه و بودجه، امنیت ملی 
و انرژی می باشد. قریب به 65 نفر از نمایندگانی که احساس می کردند شرایط ورود به 
کمیسیون برنامه و بودجه را دارند درخواست عضویت در این کمیسیون داشتند و روسای 
امور شعب و هیأت رییسه میبایستی تعداد 29 نفر را برگزینند. به دلیل تخصص و سابقه 
کاری ام به عضویت این کمیسیون مهم پذیرفته شده و متعاقب آن پس از تشکیل 
کمیسیون با رأی اکثریت اعضای به عنوان نائب رییس اول انتخاب شدم. این کمیسیون 
از نمایندگان فعال و با تجربه ای همچون آقایان مصباحی مقدم، توکلی، قوامی، نادران، 
عبدالهی، قادری، تابش، ثروتی، احمدی، سقایی، رهبری املشی، یوسفیان ملا و... تشکیل 
شده است. برای اینجانب که اولین بار حضورم در مجلس را به عنوان وکیل مردم تجربه 
می کردم موفقیت محسوب شده و کمک می کرد تا بهتر بتوانم وظایفم را به انجام رسانم.

ریاست کمیسیون برنامه و بودجه و حضور در عرصه مدیریت سیاسی مجلس
شروع سال سوم مجلس و ضرورت حضور بیشتر در مدیریت مجلس حسب تاکید 
دوستان و به دلیل عدم شکل گیری فراکسیونی دیگر، در جلسه فراکسیون رهروان ولایت 
حضور پیدا کرده و به عنوان نایب رییس مجلس کاندیدا شدم. مردم شریف؛ مستحضرید 
مجلس شورای اسلامی متشکل از بزرگانی می باشد که هر کدام سهم بالایی در مدیریت 
سه دهه اخیر کشور داشتند و حضور امثال اینجانب تا حدودی غیر منتظره بود. به هر  
حال پس از رای گیری، آرای اینجانب و جناب مهندس باهنر مساوی و بنا بر شرایـط و 
مقـتضـیات زمان به نفع ایشان انصراف داده و مانع از انحراف جدی و حضور بیشتر نیروهای 
تندروی افراطی در مدیریت مجلس گردیدم. از طرف دیگر شرایط کمیسیون بودجه به 
شکلی بود که ناگزیر بودم به عنوان کاندیدای ریاست حضور پیدا کنم. اعلام حضورم فضای 
خاصی را در مجلس به وجود آورد و نگاه ها نسبت به این حضور متفاوت، ولی به هر حال از 
آنجایی که موضوع کمیسیون تخصصی بود، اعضای کمیسیون علی رغم تمامی کارشکنی ها  
که طرح آن خارج از حوصله این بحث می باشد اینجانب را به عنوان رییس کمیسیون برنامه 
و بودجه که یکی از مهمترین کمیسیون های تخصصی مجلس می باشد برگزیده تا بتوانم 

این عرصه را علی رغم وجود مشکلات موجود، مدیریت کنم.

عضویت در کمیسیون ویژه حمایت از تولید ملی و اصل 44 قانون اساسی
یکی از کمیسیون های مهم که در اجرای فرمان مقام معظم رهبری در حمایت از تولید 
ملی و اجرای اصل 44 قانون اساسی تشکیل شده، این کمیسیون بود. تعداد اعضای 
این کمیسیون 15 نفر است و می بایستی توسط نمایندگان محترم در صحن علنی 
مجلس انتخاب شوند. هر دو فراکسیون اصولگرای مجلس، اینجانب را به عنوان کاندیدای 
مشترک به صحن علنی معرفی کردند. با توجه به اهمیت این کمیسیون، اینجانب 
نیز معرفی شده و خوشبختانه با رأی بالایی به عضویت کمیسیون در آمدم. دوستانی 
همچون فولادگر، جلیلی، توکلی، نادران، قادری، عبدالهی، پور ابراهیمی، سقایی، ذوالنور، 
قوامی، میرکاظمی، نوری، نعمتی و... به عضویت این کمیسیون انتخاب شدند. عضویت 
در این کمیسیون را گامی برای حضور در تصمیم گیری های کلان مجلس دانسته و در 
حد توانم در این کمیسیون تلاش کردم. پایش اصل 44 قانون اساسی، ارایه طرح حمایت 
از تولید ملی و اصلاح قانون تعاون و... از جمله کارهای ارزشمند در این کمیسیون است.

 ارایه طرح های مهم به مجلس
آغاز مجلس نهم مواجه شده بود با شیب سریع تورم و فشاری که به دید حقیر و عمده 
نمایندگان اقتصادی مجلس بیش از حد بوده و مردم و بخصوص قشر ضعیف تحمل این 
فشار را نداشته و بیم هر نوع آسیب جدی تر به لایه های اقتصادی و اجتماعی جامعه 
می رفت، در این راستا و در جهت جلوگیری از آسیب بیشتر به مردم دو طرح دوفوریتی 
را به عنوان طراح اصلی به همراه دیگر دوستان به صحن علنی مجلس ارایه داده و 
خوشبختانه دو فوریت هر دوی آنها تصویب و از بروز یک فاجعه جدید جلوگیری شد. 
جلوگیری از اجرای فاز دوم هدفمندی یارانه ها  در آن مقطع و افزایش قیمت در سال91 
با آن شرایط تورمی، از طریق اعمال محدودیت در اجرای بودجه و همچنین جلوگیری از 
تخلفات بیش از حد دولت وقت از طریق بودجه، و نیز تخلفاتی که اهل فن متوجه آن بوده 
و آثار بد آن را این روزها مردم شریف لمس می کنند. طرح هایی که اعتقاد دارم اگر تصویب 
نمی شدند موکلینم بخصوص قشر ضعیف، آسیب جدی تر از وضعیت کنونی می دیدند و 
جبران آن غیر ممکن بود. علاوه بر این دو طرح، نگارنده و طراح چندین طرح مهم در 

صحن علنی مجلس در کمیسیون ها بودم که تعداد آنها به بیش از 60 مورد می رسد.

صیانت از حقوق مجلس و نظارت بر دولت
نمایندگان از طریق تذکر، سوال، استیضاح اعمال وظیفه کرده و سعی می کنند از این 
روش ها به وظایف قانونی خود عمل نمایند. ارایه تذکر به دلیل لوث شدن کارائی خود را 
از دست داده و معمولاً نمایندگان در این مقوله دقت لازم را نداشته و دولتها هم کمتر 
توجه می کنند. لذا تلاشم این است مشکلات را حضوری حل کرده و از تذکرات پی در 
پی و بیشمار خودداری کرده و مطالب مهم را از طریق سوال و... انجام دهم. یک سوال 
و یک استیضاح مهم در دوران مجلس نهم تاکنون و در دولت آقای دکتر احمدی نژاد 

صورت گرفت که در هر دوی آنها جزو طراحان اصلی بودم.

سوال از رییس جمهور و استیضاح وزیر کار
شاید سوال از رییس جمهور را که با فرمان مقام معظم رهبری متوقف گردید، بتوان 
لیست  دانست.  بر شاکله دولت  نظارت  به عنوان  جزو مهمترین حرکتهای مجلس 
امضاء کنندگان سوال بیانگر دغدغه جدید مجلس نسبت به عملکرد دولت بود. با توجه 
به شرایط حساس نظام مقدس جمهوری اسلای ایران در آن مقطع زمانی و فرمایشات 
حکیمانه مقام معظم رهبری که در هر حال سرلوحه کار ماست، سوال کنندگان از رییس 
جمهور محترم جناب آقای دکتر محمود احمدی نژاد سوال خود را از دستور کار صحن 
علنی مجلس خارج کرده که قطعاً تدبیر مدبرانه معظم له تاثیر مثبتی بر کشور عزیزمان 

ایران داشته است که آثار مثبت آن در مراحل بعدی مشخص گردید. 
استیضاح وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی نقطه عطفی در تغییر مدیریتی دولت نهم و 
شفاف شدن بسیاری از مسایل پشت پرده بود که با امضای تعدادی از نمایندگان مجلس 
نسبت به استیضاح آن وزیر در هیات رییسه مجلس اعلام وصول گردید و آثار خود را 
بجای گذاشت. امضای اینجانب در کنار دوستانی همچون مصباحی مقدم، توکلی، نادران، 
مطهری، پزشکیان، حیدرپور، حسین زاده و .... برگ تازه ای را در اجرای وظایف مجلس 
ورق زد. تمام تلاش استیضاح کنندگان بر این بود که رییس جمهور و وزیر را وادار به 
تمکین از قانون و برخورد با تخلفات گسترده سازمان تأمین اجتماعی کند، ولی متاسفانه 
رییس جمهور و وزیر که اذعان بر بی اراده بودن خود در برخورد با مدیریت آن سازمان 
می کرد منجر به استیضاحی شد که روحیات و تعهدات برخی نسبت به مصلحت نظام 
را نمایش داد و بسیاری از مسایل پشت پرده را آشکارتر کرد. کمتر کسی از استیضاح 
کنندگان پیش بینی چنین حرکتی از طرف رییس جمهور و یا حتی رییس مجلس را 
داشتند. به هرحال آنچه که لازم بود اتفاق افتاده و استیضاح با رأی بسیار بالایی به 
تصویب رسید و احساس می کنم با این استیضاح به وظیفه قانونی خود در قبال تعهدی 
که به رای مردم داده ام عمل نموده و باعث شد دولت در مسیر تمکین از قانون قرار گیرد.

حضور فعال در کمیسیون تلفیق و بودجه
در دوران کوتاه مجلس نهم و دولت آقای دکتر احمدی نژاد، بودجه و بررسی آن از 
حساسیت ویژه ای برخوردار بود. بی نظمی دولت ایشان در ارایه به موقع بودجه، تخلفات 
گسترده در بودجه، عدم شفافیت در بودجه و ده ها نکته منفی دیگر، کار امثال بنده را 
سخت تر کرد، چرا که می بایستی ضمن نظارت دقیق تر بر اجرای بودجه مانع از بروز تخلف 

 جامعه ایران نیازمند وجود اندیشه های مختلف است 

 در طیف اصلاح طلبان جامعه و مجلس هستم
بیشتر در اصلاحیه های بودجه و یا بودجه های سنواتی شویم. دو اصلاحیه مهم در بودجه و دو 
کمیسیون تلفیق را تاکنون گذرانده ایم. با رأی بالای نمایندگان عضو کمیسیون تلفیق، در هر 
دو دوره نایب رییس کمیسیون تلفیق بوده و قاعدتاً به واسطه تجربه بودجه ریزی از اعضای 
فعال و موثر کمیسیون بودم. بودجه 91 را با دو اصلاحیه تا حدودی هدایت کردیم ولی تلفیق 
بودجه 92 در نوع خود بی نظیر بود. بودجه ای که قریب به 45 درصد آن غیرشفاف بوده و 
متاسفانه سال های گذشته این وضعیت وجود داشت و سهم عمده ای از تخلفات دولت ناشی از 
غیر شفاف بودن بودجه بود. از سوی دیگر به دلیل رو در رویی بسیاری از مسایل بین دولت و 
برخی نهادهای دیگر، لایحه دولت برخورد جدی با برخی از بخش های مهم داشت. بی توجهی 
به حوزه فرهنگ و بالاخص فرهنگ دینی، کاهش شدید اعتبارات بخش دفاع، بسیج، سپاه 
و کم توجهی به نهادهای حاکمیتی از قبیل مجمع تشخیص مصلحت نظام، شورای نگهبان، 
مجلس شورای اسلامی و... از طرف دیگر غیر شفاف بودن بودجه و اصطلاحاً پنهان کردن 
منابع و اخذ مجوزات مبهم از خصوصیات لایحه 92 بود که کمیسیون تلفیق به حل این 
موضوعات پرداخت. نکاتی که موجب چالش جدی دولت و مجلس شد و موضوع در جلسات 
اصلی شورای محترم نگهبان به بحث گذاشته شد و اینجانب افتخار داشتم به عنوان نماینده 
مجلس و جمع کننده بودجه در جلسات شورا حضور پیدا کرده و خوشبختانه فقهای محترم 
و حقوقدانان محترم رای به نظر مجلس دادند. به نظرم سهم من به اذعان نهادهای حاکمیتی 
و دینی در شفاف سازی، توجه به مبانی ارزشی و دینی جامعه و اصلاح مسیر بودجه کم نبوده 
که امیدوارم موجب رضایت حق تعالی واقع شود. اینکه در این کمیسیون توانستم چه کمکی 
به استان و حوزه انتخابیه ام کنم در ادامه این یادداشت به آن پرداخته می شود. بودجه 93 
که توسط دولت جناب دکتر روحانی و در موعد مقرر ارایه گردید از ویژگی های مثبت تری 
برخوردار بود و کمترین چالش بین دولت و مجلس صورت گرفت. بودجه شفاف تر، دولت 
معقولانه تر و مجلس منصفانه تر به بودجه پرداخت. در کمیسیون تلفیق بودجه سال93 نیز 
با رأی بالای نمایندگان محترم عضو کمیسیون، به عنوان نایب رییس اول کمیسیون برگزیده 
شدم و در حد توان سعی کردم به آنچه که به مصلحت مردم و نظام بود کمک کنم. از مهمترین 
پیشنهاداتی که در این کمیسیون ارایه دادم و خوشبختانه کمیسیون و صحن علنی پذیرفتند 

می توان به موارد زیر اشاره کرد: 
افزوده و پوشش کامل درمان روستائیان و  افزایش یک درصدی مالیات بر ارزش   -1
شهرهای زیر بیست هزار نفر یعنی اکثریت جمعیت استان های محروم و بالاخص کهگیلویه 

و بویر احمد.
2- افزایش اعتبارات توازن منطقه ای و افزایش بیش از 7 برابری اعتبارات مناطق محروم 

استان.
3- جلوگیری از انتقال سهم ارزش افزوده شهرهای کوچک به کلان شهرها به بهانه بیمه 

کارگران ساختمانی.
4- افزایش اعتبارات 2 درصد نفت و گاز و افزایش سهم قریب به 200 میلیارد ریالی 

سهم استان. 
5- اصلاح مالیات حقوق بخش خصوصی و دولتی و جلوگیری از اعمال مالیات بیش از 10 
درصد به نیروهای شرکتی بخصوص کارگران شرکت نفت و بخشیده شدن مطالبات مالیات 

بیش از نرخ 10درصدی این عزیزان در سه سال گذشته. 
6- واقعی شدن عوارض آلایندگی نفت و برگشت حقوق مردم مناطق نفت خیز به خصوص 
آلایندگی  اعتبارات  و دولت تلاش کنند در سال93  اگر مسوولان محلی  گچساران که 

گچساران می تواند قریب به 10برابر شود.
7-  دهها پیشنهاد ملی و محلی دیگر که خارج از حوصله این بحث بوده و بعضاً مطالب 

مربوط به حوزه انتخابی ام در ادامه نگارش به آن پرداخته می شود.

عضویت در شورای مشورتی اقتصادی رییس مجلس
ریاست محترم مجلس در جهت پیاده سازی امور مهم کشور بالاخص در زمینه های اقتصادی 
نسبت به تشکیل شورای مشورتی مجلس اقدام نمود. این شورا معمولاً هفتگی جلسات منظم 
داشته و هدایت مساییل را به همراه دارد. اینجانب افتخار این را دارم در کنار سایر دوستان 

مجلس در این بخش تلاش کرده و البته تا حدودی این شورا نیز موفق عمل کرده است.
عضویت در شوراهای راهبردی و مشورتی

عضویت در شوراهای راهبردی اقتصادی وزیر کشور
عضویت در شوراهای راهبردی اقتصادی وزیر نیرو

عضویت در شوراهای راهبردی اقتصادی بخش های اقتصادی وابسته به دولت
همکاری در شوراهای راهبردی بودجه آموزش و پرورش در سال 92 و 93

نماینده مجلس در کمیته صیانت از ذخایر نفتی
نماینده مجلس در شورای گفت و گوی بخش خصوصی

رییس فراکسیون توازن)توسعه و آبادانی زاگرس نوین(
عضو فراکسیون ورزش

عضو فراکسیون مدیریت شهری
عضو فراکسیون محیط زیست

عضو فراکسیون قران و عترت و...
موضع گیری و جایگاه سیاسی در مجلس و کشور

آنچه که مشخص است اینجانب در طیف اصلاح طلبان جامعه و مجلس قرار داشته و به 
عنون فردی معتدل در این جریان مورد پذیرش نظام و دیگر جریانات فکری هستم. اعتقاد 
دارم جامعه ایران نیازمند وجود اندیشه های مختلف است و معتقدین به نظام می بایستی 
بتوانند ایده و نظرات خود را اعلام و اعمال نموده و مشارکت جدی در اداره کشور داشته باشند. 
همگرایی و شفافیت مجموعه قوا به حضور همه اندیشه ها ست که خوشبختانه در این مقوله 
حرکت اصلاحی در حال انجام است و امیدوارم در آینده تمامی دلسوزان نظام بتوانند از این 
نظام مشارکتی بهره برده و تندروی و افراطی گری در هر طیف سیاسی مختوم و حذف گردد. 
اگرچه اصلاح طلبان حاضر در مجلس در حداقل ممکن هستند ولی به دلیل مدیریت خوب 

مجلس، این تعداد از جایگاه مناسبی از حیث ارایه نظر و تاثیرگذاری کارشناسی برخوردارند.

تشکیل فراکسیون توازن )توسعه و آبادانی زاگرس نوین(
نگاه به زاگرس و رفع محرومیت این خطه از سرزمین ایران از اولویت های تشکیل این 
فراکسیون بود. به پیشنهاد اینجانب و حسب مطالعات گذشته ام فراکسیون توازن از مجموع 
نمایندگان 11 استان تشکیل گردید. اعضای این فراکسیون که قریب به 70 نفر می باشند 
اینجانب را به عنوان رییس فراکسیون برگزیدند و فراکسیون توانست در رأی اعتماد به وزراء 
دولت دکتر روحانی و سپس بودجه 93 نقش مهمی ایفاء کند که از جمله تأثیرگذاری آن 
می توان به رأی اعتماد وزرای مورد حمایت فراکسیون، تنظیم بودجه مناسب برای جنگلهای 

در حال تخریب زاگرس، همگرایی زاگرسیان در تصمیمات مهم و... اشاره کرد.

آغاز دوران نمایندگی و برنامه های منطقه ای
داشتن نگرش برای پذیرش وکالت مردم اصل است که متاسفانه بعضاً به فراموشی سپرده 
شده و یا اینکه کاندیدا و یا مردم در انتخاب خود کمتر به آن توجه دارند. علاوه بر نگرش ملی 
اعتقاد دارم ورود به عرصه نمایندگی در استان و حوزه انتخابیه بدون داشتن برنامه می تواند 
موجب به خطا رفتن جامعه و نیز دستگاه های اجرایی در پیاده سازی اهداف شود. فارغ از 
اینکه انگیزه هر شخص از انتخاب اینجانب چه بود ولی معتقد بودم به دلیل جلوگیری از 
انحراف و تلاش در جهت توسعه و بالندگی حوزه انتخابیه ام می بایستی تمام تلاشم را بر این 
محور استوار کنم که مطالبات مردم و جامعه از اینجانب مطالبات عمومی شود و از بیان قول و 
وعده های غیر منطقی که عدم دستیابی به آن موجب دلسردی مردم می شود خودداری کرده 
و خود را آماده و مهیا برای انجام وظایف اصلی نمایندگی قرار دهم. مأموریت اصلی خود را در 
جهت مسایل استان و حوزه انتخابیه ام در چند محور تنظیم و در روزهای آغازین خدمتم در 

جلسه ای تقدیم مسوولان محلی کردم:
- حضور فعال در عرصه ملی در جهت ارتقای جایگاه نمایندگی استان و حوزه انتخابیه ام

- تلاش در جهت رعایت حقوق شهروندانم و کاهش نقش سیاسی نماینده مردم در اداره 
جامعه

خطاب به رییس جمهور: 
ظلم تاریخی به این استان همچنان

 ادامه دارد

نماینده مردم گچساران و باشت طی نامه ای خطاب به رییس جمهور، 
استان  به  کافی  آب  تخصیص  عدم  در  تاریخی  ظلم  خواست  وی  از 
را علی رغم پتانسیل  های بسیار بالا و روان آب های منطقه و همچنین 
احداث سدهای بزرگ را پیگیری نموده و به اعتراضات مردمی در این 

زمینه رسیدگی ویژه شود. در این نامه آمده است:

 بسمه تعالی 
 جناب حجت الاسلام والمسلمین دکتر روحانی 

 ریاست محترم جمهوری اسلامی ایران
با سلام و احترام

 به استحضار آن مقام محترم می رساند ظلم تاریخی در عدم تخصیص 
آب به استان کهگیلویه  و  بویراحمد علی رغم پتانسیل  های بسیار بالا و 
استان  این  بزرگ در  احداث سدهای  روان  آب های منطقه و همچنین 
و  محترم  وزرای  با  مکرر  جلسات  علی رغم  و  دارد  ادامه  همچنان 
دستورات اکید آنان به دلیل روحیه تبعیض گرایانه در بدنه  های اجرایی 
و بدون تعهد به حقوق مردم محروم این منطقه همچنان ادامه داشته 
جهت استحضار جنابعالی برخی پتانسیل  ها  و نیازهای منطقه به شرح 
و  شریف  مردم  آیا  بفرمایید  قضاوت  تا  می گردد  اعلام  و  خلاصه  زیر 

محروم استان کهگیلویه و بویراحمد حق اعتراض نخواهند داشت؟
استان، 2430  در  - خیرآباد(  )زهره  زهره  آبریز  آب حوضه  روان    -
از  آن  مکعب  متر  میلیون  که حدود 1000  است  مکعب  متر  میلیون 
استان فارس وارد می  شود. درخواست استان کهگیلویه و بویراحمد برای 
تخصیص آب از این حوضه برای برداشت  های فعلی، طرح های دردست 
اجرا، طرح های مطالعاتی و نیازهای آتی فقط 33 درصد روان  آب های 
این حوضه می باشد که این موضوع مورد توجه قرار نگرفته و طرح ها 
و زمین هایی که در فاصله یک کیلومتری از این سدها قرار دارند رها، 
مردم تشنه، طرح ها بدون تخصیص معطل مانده و آب استحصال شده 
قرار است به دوردست ترین مناطق  برای طرح های مشابه منتقل شود 
چرا که مقام مسوولی همچون جنابعالی روزی و روزگاری برای آن نقاط 
قول داده و یا نگاهی ملاطفت آمیز و همراه با اداری حق در وزارت نیرو 

برای این استان محروم وجود ندارد.
- آقای رییس جمهور چگونه می  توان باور کرد آب سد کوثر در منطقه 
گچساران با طی هزار کیلومتر جهت سایر نقاط کشور انتقال یافته ولی 
و شهرهای دهدشت،  نفری گچساران  هزار  پنجاه  و  یکصد  شهرستان 
بهره  مند  این آب گوارا  از  بهمئی هنوز قطره ای  و  باشت  لنده، چرام، 
نشده  اند و سایر استان ها  و نقاط دور دست به هر دلیلی در گذشته در 

اولویت قرار گرفته اند و این تبعیض ادامه دارد. 
- سد کوثر که در شهرستان گچساران احداث گردیده، دارای مخزنی 
فقط  مقدار  این  از  که  باشد  می  مکعب  متر  میلیون   580 ظرفیت  با 
است. طبق  داده شده  استان تخصیص  برای  متر مکعب  میلیون   140
صورتجلسات متعدد با وزیر محترم نیرو و معاونین آن وزارتخانه مقرر 
گردید جهت آب شرب و صنعت منطقه 83 میلیون متر مکعب دیگر آب 
اختصاص داده شود. ولیکن آن وزارتخانه با تخصیص آب به دیگر نقاط 
کشور و سایر طرح های مشابه به این قرار بی توجهی نموده که این به 

معنی تداوم ظلم آشکار به آتیه مردم این منطقه محروم می باشد.
- میزان روان  آب استان در حوضه مارون 2506 میلیون متر مکعب 
است. حداقل نیاز استان از این حوضه 1183 میلیون متر مکعب برای 

برداشت های فعلی و نیازهای طرح های اجرایی و مطالعاتی می باشد.
مظلوم  مردم  محرومیت  و  فقر  که  شرایطی  در  است  سزاوار  آیا   
شهرستان کهگیلویه از تمامی رسانه های ملی و بین المللی طرح می شود 
نقاط کشور  دیگر  به  منطقه  این  روان  آب  و  نشده  ادا  مردم  این  حق 

منتقل شود.
- سد تنگ سرخ و خرسان هم وضعیت بسیار نامناسب  تری از این 
طرح ها دارد که با روشن شدن وقایع و مطلع شدن مردم از حقوق خود 
شاهد نارضایتی شدید از سوی مردم شریف منطقه بویراحمد می باشیم.

جناب آقای رییس جمهور پس از پیگیری های مکرر و اعلام و اثبات ظلم 
تاریخی به منطقه محروم استان کهگیلویه و بویراحمد که به فرمایش مقام 
معظم رهبری دارای فقر مزمن می  باشند ضرورت دیدم در اجرای وظایف 
قانونی خود موضوع احقاق حق مردم به جنابعالی به عنوان بالاترین مقام 
اجرایی کشور منتقل گردیده و با این یادداشت مردم شریف این منطقه را 
نسبت به حق خود و فرزندانشان آگاه کرده و از حضور جنابعالی درخواست 
نمایم با دستور اکید به معاون اول محترم رییس جمهور دستور فرمایید 
با تشکیل جلسه با حضور دیگر مقامات ذی ربط از ادامه اقدامات قبلی 
جلوگیری به عمل آورده و وزارت نیرو مکلف به اجرای صورتجلسات و 

قول های قبلی خود گردد. 
پیشاپیش از توجه جنابعالی تشکر می شود. 

ارادتمند- غلامرضا تاج گردون   

با پیشنهاد تاج گردون، پوشش کامل بیمه 
روستاییان و عشایر انجام خواهد شد

با پیشنهاد تاج گردون و تصویب کمیسیون تلفیق تمام جمعیت روستایان و 
شهرهای زیر بیست هزار نفر تحت پوشش کامل بیمه درمان قرار گرفتند.

طبق این مصوبه وزارت بهداشت موظف به پوشش کامل بیمه روستاییان، 
شهرهای کمتر از20 هزار نفر جمعیت و جامعه عشایری شد. منابع اجرای این 
مصوبه از محل افزایش یک درصد نرخ مالیات بر ارزش افزوده در سال 93 تامین 
خواهد شد. تاکنون چنین موضوعی به تصویب نرسیده بود و با اجرای این طرح، 

مشکلات بسیاری از روستانشینان در حیطه درمان مرتفع خواهد شد.
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آنچه که در این گزارش می خوانید
بنا به پیشنهاد دوستان تصمیم گرفتم که گزارشی مختصر از عملکرد آنچه وظیفه ام بوده و توانسته ام به آن عمل کنم را به استحضار مردم شریف حوزه انتخابیه ام برسانم. 

گرچه پیش از این نیز گزارشی در سال 92 خدمت موکلینم ارایه داده بودم، با این حال بهترین حالت را اینگونه دیدم که این گزارش به قلم خود و با زبانی غیرتخصصی و ساده به استحضار 
مردم شریف حوزه انتخابیه ام برسد. قطعاً این گزارش مختصر نمی تواند پوشش دهنده مجموعه عملکرد تمامی وظایفم باشد ولی امیدوارم در حد محدوده قلم و کاغذ مورد پذیرش واقع شده 

و موکلانم قصوراتم را ببخشایند.


